
Protokół nr 20/2017
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Miedźno
odbytego w dniu 

16 maja 2017 roku

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji:
1. Zdzisław Bęben – przewodniczący;
2. Dariusz Modliński;
3. Konrad Puchała;
4. Marcin Sznober.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady Gminy;
2. Grażyna Borycka – Główny księgowy.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Kontrola wydatków poniesionych na ochronę przeciwpożarową w 2016 roku (dotacje dla 

ochotniczych straży pożarnych i wydatki ponoszone bezpośrednio z budżetu gminy). 
3. Opracowanie wniosku absolutoryjnego. 
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia komisji.

Ad pkt 1.
Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad dokonał
przewodniczący komisji Zdzisław Bęben, informując jednocześnie o możliwości zgłaszania zmian
do porządku obrad. Wobec braku propozycji zmian porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad pkt 2.
Komisja  zapoznała  się  z  danymi  dotyczącymi  wydatków  poniesionych  na  ochronę
przeciwpożarową w 2016 roku. 
Przewodniczący Idasz powiedział, że jeśli wszystko pójdzie zgodnie z założeniami na najbliższej
sesji zostanie wprowadzony projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla OSP Ostrowy nad
Okszą na zakup samochodu pożarniczego w kwocie 550 000,00 zł.
Główna księgowa Grażyna Borycka wyjaśniła, że wydatki poniesione na OSP to w głównej mierze:

– dotacje celowe dla tych jednostek;
– wydatki  ponoszone  na  rzecz  osób  fizycznych  (m.in.  zabezpieczenie  wizyty  Papieża  

w Częstochowie podczas ubiegłorocznych Światowych Dni Młodzieży);
– środki  zabezpieczone  na  wynagrodzenie  ryczałtowe  dla  kierowców  OSP  oraz  na

ubezpieczenia społeczne;
– wynagrodzenie bezosobowe;
– zakup materiałów i wyposażenia;
– zakup energii oraz usług pozostałych;
– opłaty z tytułu usług telefonicznych (w tym powiadomienia sms);
– wydatki na zakupy inwestycyjne. 

Radny Sznober zapytał na jakich zasadach rozliczane jest zużycie wody.
Przewodniczący Idasz odpowiedział,  że jednostka OSP po każdej akcji wyjazdowej podaje stan
licznika i na podstawie danych dotyczących zużycia wody w każdym miesiącu wystawiana jest
faktura. 
Radny Sznober  poprosił  o  wyjaśnienia  do  faktury  za  artykuły spożywcze  zakupione  na  kwotę
321,80 zł.
Przewodniczący  Idasz  odpowiedział,  że  faktura  ta  była  za  zakup  artykułów  spożywczych  na
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potrzeby akcji pożarniczej w miejscowości Mokra. Strażacy pracowali wtedy kilka godzin ciągle, w
związku  z  czym  zakupiono  dla  nich  posiłek.  Natomiast  faktura  za  usługę  gastronomiczną
wystawiona  przez  firmę  Karo  Karol  Krawczyk  dotyczyła  organizacji  zjazdu  sprawozdawczo  –
wyborczego.
Księgowa Borycka dodała, że jedną z większych kwot na paragrafie 75412 – zakup materiałów  
i wyposażenia był zakup przenośnych mierników gazów na kwotę 6 250,02 zł. 
Przewodniczący Idasz dodał, że ze środków z budżetu gminy opłacony został także kurs pierwszej
pomocy. Była to kwota 5 000,00 zł. Podkreślił, że kurs taki ma istotne znaczenie, ponieważ często
to  strażacy są  pierwszymi  osobami  na  miejscu  wypadku.  Ważnym jest,  aby byli  odpowiednio
przeszkoleni w  tym zakresie. 
Wobec braku innych pytań przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 
Ad pkt 3.
Komisja zapoznała się z :

– Sprawozdaniem Wójta z wykonania budżetu Gminy Miedźno za 2016 rok;
– Informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Miedźno;
– Rachunkiem zysków i strat jednostki;
– Bilansem jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego;
– Zestawieniem zmian w funduszu jednostki;
– Bilansem z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu terytorialnego;
– Uchwałą  nr  4200/VII/71/2017  z  dnia  24  kwietnia  2017  roku  VII  Składu  Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez
Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok wraz z informacją 
o stanie mienia komunalnego. 

Przewodniczący Komisji  przedstawił projekt wniosku Komisji  Rewizyjnej  w sprawie wyrażenia
opinii dotyczącej realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2016 rok. 
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.
Głosowało 4 radnych w tym:

 głosów „za” - 4✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Wniosek zaopiniowano pozytywnie.
Ad pkt 4.
Radny  Puchała  powiedział,  że  docierają  do  niego  głosy  mieszkańców,  którzy  wyrażają  swoje
niezadowolenie z wykonania remontu dróg gminnych. Zgodnie zapytaniem ofertowym zakres robót
obejmujący  wykonanie  remontu  cząstkowego  dróg  gminnych  na  terenie  Gminy  Miedźno
obejmował:

1) remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych grubości 4 cm dróg gminnych,
2) mechaniczną wycinkę części uszkodzonych nawierzchni drogi,
3) oczyszczenie, wywiezienie i utylizacja urobku,
4) uszczelnienie emulsją naprawionego miejsca nowej nawierzchni z istniejącą.

Firma, która została wybrana w tym zapytaniu ofertowym wykonuje prace te w sposób nietrwały. 
Radny Modliński  dodał,  że  powinno  się  inaczej  skonstruować  zapytanie  ofertowe,  by uniknąć
takich sytuacji w przyszłości. Nadmienił, że w poprzednim roku podobna sytuacja miała miejsce.
Zgłaszał on, że w Borowej nie wykonano remontu we wszystkich miejscach, które tego wymagały.
Radny Puchała powiedział, że na ww. zapytanie ofertowe wpłynęły 4 oferty:

– Z.H.U. “BOMAX” Maj Bogdan - 97,17 zł/m²
– P.U.H. “DOMAX” Arkadiusz Mika - 98,40 zł/m²
– Zakład Robót Drogowa Budowlanych Rafał Tomala - 65,00 zł/ m² 
– oraz firma, która została wybrana - Poldek Marek Włodarczyk - 54,12 zł/ m².

Dodał, że zapytanie ofertowe pojawiło się 20 marca 2017 roku. Zgodnie z nim rozpoczęcie robót 
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zakładało  rozpoczęcie  ich  w  terminie  nie  później  niż  7  dni  roboczych  od  dnia  podpisania
umowy/zlecenia. Termin wykonania zadania to dnia 31 grudnia 2017 roku. Radny dodał, że firma
powinna się wywiązywać ze swoich obowiązków.
Radny Modliński powiedział, że radni powinni skontrolować działania tej firmy.
Przewodniczący Idasz powiedział, że z informacji jaką uzyskał od pracownika Referatu Rolnictwa 
i Gospodarki Komunalnej firma ta obecnie wykonuje prace na ul. Jagiełły w Miedźnie. 
W związku z powyższym przewodniczący Bęben zaproponował, aby komisja udała się na miejsce
robót w celu skontrolowania wykonawcy.
Komisja o godz. 15.30. udała się w teren. Na miejscu stwierdzono, że prace nie są wykonywane
zgodnie z opisem przedmiotu zamówienia ujętym w zapytaniu ofertowym. Po wizycie w terenie
komisja powróciła do Urzędu Gminy. 
Ad. pkt. 5.
Wobec braku pytań przewodniczący Bęben zakończył posiedzenie komisji o godz. 16.00.

Protokolant Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
(-) Anna Kuras (-) Zdzisław Bęben
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